
       Protokół Nr 39/10 

z posiedzenia komisji socjalno - porządkowej i oświaty 
         dnia 25 maja  2010 r. 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

Zakończenie posiedzenia godz. 1230

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski w części
posiedzenia Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks .
Ponadto w obradach komisji uczestniczyli goście zaproszeni w osobach :
Pan Mirosław Denis Komendant Komendy Powiatowej Policji  w Stargardzie Szczecińskim oraz
Pan Sławomir Siwiec Kierownik  Rewiru III Dzielnicowych  . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum,  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Analiza stanu porządku publicznego 
   Opinia Komisji na sesję 
4.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 28 maja   2010 r. 
5.Informacja Gminnej Komisji Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na temat 
    profilaktyki realizowanej na terenie gminy 
    Opinia komisji na sesję 
6.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2010 roku 
   Opinia komisji 
7.Sprawy róŜne    
8.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1 
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  38/10  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Kierownik  III  Rewiru  Dzielnicowych  Pan  Sławomir  Siwiec  przedstawił  informację  dotyczącą
stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Stargard Szczeciński za rok 2009 .
W trakcie dyskusji odpowiedzi udzielał Komendant Powiatowej Policji  Pan Mirosław Denis jak
równieŜ Pan Sławomir Siwiec . 
Komisja przyjęła informację dotyczącą stanu   bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie
gminy Stargard Szczeciński za rok 2009 .
Informacja stanowi załącznik do protokołu.
Ad.4 
Przewodnicząca komisji odczytała niŜej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała ,
wysłuchała  wyjaśnień  i  odpowiedzi  na  zadawane   pytania  czy  wątpliwości  ,  a  następnie
zaopiniowała jak niŜej : 
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/304/10  w sprawie wyraŜenia zgody na wynajem w trybie
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 bezprzetargowym lokalu   uŜytkowego- ośrodek zdrowia w Pęzinie – komisja   
 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-projekt   uchwały  Nr  XXXVIII/305/10   w  sprawie  zatwierdzenia  „Planu  Odnowy
Miejscowości Lipnik „ gmina Stargard Szczeciński – komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały    

-projekt  uchwały Nr XXXVIII/306/10 w sprawie zmiany statutów sołectw gminy  
 Stargard  Szczeciński – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/307/10  wyraŜającej opinię w sprawie utworzenia okręgu
  wyborczego w wyborach do Rady Powiatu Stargardzkiego- komisja  pozytywnie 
  zaopiniowała projekt uchwały  
- projekt uchwały Nr XXXVIII/308/10 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/263/09  
  Rady Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 29 grudnia 2009 roku .
Wójt Gminy – przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały ,informując m.in.  o
petycji  mieszkańców skierowanej   do Przewodniczącego Rady, z którą  zapoznali  się
członkowie komisji .
Komisja  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/309/10 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. oraz 
 zmiany limitów wydatków na  wieloletnie programy inwestycyjne.
Skarbnik Gminy przestawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały .
Radny  Roman  Klim  –  powiedział  ,Ŝe  zwiększona  została  dotacja  na  bibliotekę  w
Klępinie  , i zapytał  na co została przeznaczona   ?
Skarbnik  Gminy  dokładnie  przedstawiła  na  jakie  wydatki   została  przeznaczona  ta
zwiększona dotacja .
Kolejno Radny Klim przedstawił sprawę  sporną  dotyczącą  pomieszczenia , w którym
obecnie mieści  się   biuro Dyrektora Instytucji  Kultury ,  gdzie zdaniem mieszkańców
bardziej przydatne byłoby to  pomieszczenia np. dla stołu do bilarda .Jak zaznaczył radny
pomieszczenia powinny być wykorzystywane ekonomicznie . 
Wójt Gminy – odpowiedział,Ŝe w tej świetlicy mieści się siedziba Instytutu Kultury i
pomieszczenie  na  biuro  musi  być  ,  a   sprawa lokalizacji   wyjaśniona  zostanie   na
miejscu . 
Komisja  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/310/10 w sprawie udzielenia pomocy finansowej innym 
 jednostkom samorządu  terytorialnego – komisja  pozytywnie zaopiniował w/w projekt
uchwały .
Ad.5
Przewodnicząca Komisji przedstawiła informację Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów na
temat profilaktyki realizowanej na terenie gminy w roku 2009 .
Członkowie komisji uwag i pytań do w/w informacji nie zgłosili .
Informacja stanowi załącznik do w/w protokołu . 
Przewodnicząca komisji podała do protokołu opinię komisji w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na temat profilaktyki realizowanej na terenie gminy w roku 2009 .
Ad.6
Komisja dokonała analizy wykonania budŜetu za okres I kwartał 2010 .
Komisja uwag nie wniosła i przyjęła opinię w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za I-
szy kwartał 2010 roku .
Ad.7
Przewodnicząca komisji ElŜbieta Kucaj poruszyła juŜ omawiany  temat dotyczący uruchomienia
linii  MZK nr 5 w niedzielę  do Koszewa . W trakcie dyskusji  przypomniano ,Ŝe w tej  sprawie
przewoźnik prywatny jakiś czas temu  przeprowadził kurs sondaŜowy i nie było tyle osób , aby kurs
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był opłacalny .
Zastępca Wójta przedstawił pismo Pana Roberta Juchacza gdzie w załączonym liście intencyjnym
właściciele  i  wieczyści  uŜytkownicy  nieruchomości  połoŜonych  w  miejscowości  Lipnik
przedstawili  propozycję  współpracy  w  zakresie  realizacji  inwestycji  w  postaci  budowy  sieci
kanalizacyjnej w miejscowości Lipnik . 
Wójt Gminy odnosząsię do tej sprawy m.in powiedział ,Ŝe w obecnym budŜecie nie ma środków
przeznaczonych na ten cel , zdaniem wójta incjatywa jest dobra , bo moŜna coś zrobić wspólnie dla
mieszkańców . W tej sprawie będą prowadzone dalsze rozmowy .
Kolejno zastępca wójta poruszył temat dotyczący wydzielenia drogi zgodnie z planem , która ma
przebiegać przez działkę  Państwa śółwińskich w Klępinie i problemami z tą sprawą związanymi .
Radny Klim Roman –  zabierając głos  w  tej  sprawie  powiedział  ,Ŝe  jest  duŜo uwag do  planu
miejscowego , byłoby inaczej gdyby ten plan był uchwałany obecnie .

Ad.8
Wobec wyczerpania porzadku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała
za udział wszystkim i zamknęła posiedzenie.

Protokołowała :                                                                          Przewodnicząca Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                               ElŜbieta Kucaj 
Data sporządzenia :                                                                   Data podpisania :
2010.05.25                                                                                 2010. ..............................     


